
Una de les polèmiques de les últimes setmanes ha estat la detenció d’un actor que 
havia blasfemat. Immediatament, molta gent li dóna suport des de les xarxes socials 
proferint també renecs. Ja ningú pensa que a Déu no se l’ha d’ofendre ni que això 
pot ser injuriós per a molta gent. Curiosament, molts dels que defensen la llibertat 
d’expressió per a blasfemar són els primers que demanen restringir-la quan es toca 
certs col·lectius o certa ideologia dominant. Però realment s’ha de detenir algú per 
blasfemar? Continuo llegint les xarxes i, entre tantes ofenses, trobo la frase que 
em sembla que ho resumeix millor: “El cristià és aquell que, quan un altre ofèn Déu, 
prega per ell, no el porta al jutjat”. També Jesús ens digué que preguéssim pels 
enemics i que distingíssim el que és de Déu del que és del Cèsar. Preguem pels que 
ens ofenen i potser no cal que el Cèsar jutgi les ofenses a Déu.
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